
Agenda MR vergadering 4 juni 2024
Vergadering medezeggenschapsraad Stedelijk Gymnasium

Datum: 4 juni 2024
Tijd: MR 19.00 - 21.15 (MR + MT)
Plaats: Het Stedelijk Gymnasium Schiedam

Agendapunten Tijdstip Karakter Recht*

Vooroverleg MR 19.00 - 19.30

Opening en vaststelling agenda 19.30 - 19.32

Ingekomen stukken 19.32 – 19.35

Vaststellen notulen vergadering 24
april

19:35 - 19:40

Formatie 2024-2025 19:40 - 19:50 besluitvorming instemming

Jaarkalender 2024-2025 19:50 - 20:05 besluitvorming instemming

Concept schoolgids 20:05 - 20:20 informerend instemming

Vrijwillige ouderbijdrage i.r.t.
schoolgids

20:20 - 20:30 informerend instemming

Mededelingen
GMR
Leerlingenraad
Oudervereniging
MT (stand van zaken)

- Visitatie BPS

20:30 - 20:45

Rondvraag 20:45 - 20:55



Openstelling en vaststelling agenda
Voorzitter opent de vergadering en geeft aan dat de formatie ter besluitvorming
voorgelegd kan worden; dit stond niet op de oorspronkelijke agenda. Voorzitter opent
hierna de vergadering.

Ingekomen stukken
Er zijn al 2 aanmeldingen voor de nieuwe MR, één voor de personeelsgeleding en één
voor de leerlinggeleding. MT zal nog de verkiezingsbrief versturen naar de ouders, om
nieuwe leden voor de oudergeleding te werven.

Vaststellen notulen 24 april
- pagina 3: MR vraagt of er al gekeken is naar het leerlingenstatuut dat eerder

met het MT is gedeeld. MT geeft aan dat dit nog niet het geval is, omdat ze
druk bezig zijn met het inrichten van de leerlingenraad voor aankomend
schooljaar. MR geeft aan het statuut graag met de beoogd voorzitter te willen
bespreken voor de zomervakantie, zodat hier een goede overdracht kan
plaatsvinden. Dat is nog wel een beetje een heikel punt, omdat het nog niet
duidelijk is of de huidige voorzitter op school kan blijven. MT herkent dit en zal
toch proberen hier nog bijtijds feedback op te geven.

Met deze aanvulling stelt de voorzitter de notulen vast.

Formatie 2024-2025
MT geeft aan dat de formatie nog een lopend proces is, zo zijn er nog een paar kleine
vacatures ontstaan en komen er kleine zaken naar boven bij het uitzetten van de
normjaartaken. Dit is echter niet meer dan 0,5FTE op de hele begroting; een mooi
rustig plaatje.

Overgangsaantallen zijn natuurlijk wel bepalend voor de vorming van de
klassen evenals aanmeldingen voor de MR voor (O)OP, maar daar is al redelijk
conservatief op geformeerd.

MT en MR komen overeen dat de formatie ter instemming gebracht kan worden
vandaag; bij hele grote aanpassingen zal het MT weer contact opnemen met de MR
voor instemming.

Jaarkalender 2024-2025
Er zijn nog wat losse dingen die nog niet op de kalender staan; MT geeft aan dat dit
klopt. Het ritme van toetsen/inhalen/herkansen is wel nog herzien na de vorige
vergadering. Dit is wel een grote verandering voor de leerlingen, dus het MT wil de
jaarkalender graag nog een keer langs de MR laten gaan.

MR geeft aan dat de nieuwe toetsweek voor klas 6 nu op een vrijdag begint, en
dat houdt in dat klas 6 voor vakken die 1x per week op vrijdag gegeven worden slechts
4 lessen ter voorbereiding voor de toetsweek hebben. MR oppert om de TW misschien
toch op maandag te laten beginnen; MT geeft aan dat ze nog een keer goed naar de
data zullen kijken hiervoor. MT geeft wel aan dat de planning zoals hij nu staat al krap
is om alles rond te krijgen. MR geeft aan dit dan goed naar de docenten te
communiceren of eventueel KWT uren in te zetten.

MR vraagt naar

Concept schoolgids
MT geeft aan dat de schoolgids relatief recent nog is herzien, dus is niet van plan om
er heel erg veel aan te veranderen. Er is bladzijde voor bladzijde aan begonnen, maar
er zijn nog wel zaken die veranderd moeten worden. Daardoor is nu nog niet de hele
schoolgids herzien. Op 13 juni zal er bovendien ook nog een fotograaf komen om alle
foto’s in de gids te vernieuwen. De schoolgids zal daarom ook na de zomervakantie
waarschijnlijk nog eens terugkomen in de MR, zodat deze met alle nieuwe foto’s
ingestemd kan worden. Vooralsnog wordt er vooral tekstueel gewerkt aan de
schoolgids.



Leerlinggeleding geeft aan dat de nieuwe verwoording m.b.t. de Cambridge
examens nog voor verwarring kan zorgen. MT zal dit samen met de sectie Engels
nogmaals kritisch doornemen.

MT en MR komen overeen dat de schoolgids de volgende vergadering
nogmaals terug zal komen. De bedoeling is dat de schoolgids dan tekstueel helemaal
herzien is.

Vrijwillige ouderbijdrage i.r.t. schoolgids
MT geeft aan de ouderbijdrage apart te willen bespreken, om deze samen met
feedback van de MR en overige informatie (zoals via het bestuursbureau) zo grondig
mogelijk te kunnen formuleren.

MR heeft een voorbeeldbrief van een ander categoraal gymnasium als
voorbeeld aan het MT gegeven, voor de nieuwe formulering rondom de ouderbijdrage.
Dit zit hem voornamelijk in de toon waarmee hierover gepraat wordt. MR suggereert
om te leiden met de doelen die leiden tot de kosten van de ouderbijdrage, om zo
ouders positiever te kunnen benaderen over de ouderbijdrage.

MR geeft aan dat er nog uitleg mist over het solidariteitsfonds; waar gaat het
geld uit het Salite Altius-fonds naartoe? Oudergeleding geeft aan dat veel ouders
bereid zullen zijn om extra bij te leggen als duidelijk is waar de extra bijdrage naartoe
gaat (leerlingen die de reizen niet kunnen betalen, Chromebook voor leerlingen, etc.).
Daarnaast zijn er al mogelijkheden om de hoogte van deze bijdrage aan te passen
voor de ouders zelf; hier moet ook duidelijk over gecommuniceerd worden.

MR geeft aan dat het wellicht ook de leesbaarheid kan bevorderen om de
tabellen met financiële overzichten bij de desbetreffende onderwerpen neer te zetten
(reiskosten bij reizen, examenkosten bij versterkt taalonderwijs).

MT dankt de MR voor de input voor dit stuk.

Mededelingen
- GMR: Nog geen nieuwe vergadering geweest.
- Leerlingenraad: Wachten nog op de vernieuwing van het leerlingenstatuut
- Oudervereniging: OV is weer druk bezig met het organiseren van lezingen, en

wil dit graag in nauwe samenwerking met school doen. In het nieuwe schooljaar
wordt er een lezing over sexting georganiseerd die ‘s middags voor de
leerlingen plaats zal vinden, en ‘s avonds voor de ouders. OV en school willen
meer van dit soort lezingen samen organiseren. OV zal ook meer vragen voor
de bijdrage. Personeelsgeleding geeft aan dat er goed met het OOP
gecommuniceerd moet worden, wanneer dit soort lezingen plaatsvinden i.v.m.
stoelen klaarzetten, moet er ‘s avonds koffie beschikbaar zijn, etc.

- MT: Conceptverslag van de visitatiedag van de BPS is eindelijk binnen, dit moet
nog binnen het MT besproken worden. Op de dag zelf was de uitslag gelukkig
al positief, maar nu kan het verslag nog besproken worden en later nogmaals
gevierd worden. MT is ook erg blij weer voltallig aan de slag te zijn.

Rondvraag
- Er is nog steeds onduidelijkheid over Goethe examens: dit jaar hebben de

leerlingen er niks over gehoord. MT is onder de indruk dat deze examens nog
steeds georganiseerd worden voor Duits; personeelsgeleding geeft aan dat er
waarschijnlijk geen centrale coördinator is geweest voor het organiseren van de
examens door het wegvallen van een vaste collega Duits. Dit wordt hopelijk
door de nieuwe collega Duits opgepakt komend schooljaar.

Besluiten
Formatieplan 2024/2025: ingestemd
Jaarkalender 2024/2025: ingestemd


